

# ALBERT

## Pour rire un peu !

— Je crois, Madame Clou, qu'Albert est en retard, quant aux soucoupes volantes. Personne ne prétend en avoir vu et...

— Pas d'accord, Mâme Michu ! Je dis et j' prétends et j' suis ulnime à dire qu'au contraire Alberte est en avance.

— Comment ça ?

— Vouï, y a deux ans environ, l's habitant: de l' rue Jeanne-d'Her court en ont vu une s'él'ver dans l' ciel, même que l' gendarme Cambien pourroit l' certifier, vu qu'il étoait là et présent, et qu'il l'a vue de visu.

— Je n'ai jamais entendu parler de cela !

— Et pourtant ça a été dans ch' « Courrier ». Vais v'là comment qu' ça s'est passé. L' pus gros d' nos conseyers, çui qu'a un chapeau de « coveboi », vous voyez qui j' veux dire ?

— Oui, oui !

— Donc, l' r'montoait el rue Jeanne-d'Her court quand, arrivé d'avant l' bouch'rie ch'valine, v'là un coup d' vent qui i' enlev' ch' capieu. Avec toute e. vivacité, l' souplesse et célérité dont il est capable, l' piqua un cent met's pou' l' ramasser et comme il alloait mett' el pied dessus, v'là que l' galurin s' met à s'él'ver... tout droit en tournant. Tout l' monde r'gar doait c' monument monter vé l' ciel où, au bout d' cinq minutes, i' disparut dans un nuage. D'puis c' temps là, jamais personne n'a r'vu l' capieu !

— Je me rappelle, oui, tout d' même !

— Et rien n' m'ôt'ra d' l'idée, Mâme Michu que l' soucoupe volante qu'on a vue dans l' Nord, en Auvergne ou à Acheux qu' c'est tout simplement l' capieu du père Blaind qu'échappe à « la traction » d' la terre et qui d'puis deux ans tourne comme une saterlitte !

— Vous nous ferez toujours rire, Madame Clou !

— D'ailleurs, la dimension indiquée par ces gonzes qu'ont eune bonne vue, concorde avec el réalité. Eune dizaine d' met's d' diamètre qu'i z'ont dit ! Vous voyez bien, Mâme Michu, qu' nous sommes pas en r'tard :